



Norges  
Motorsportforbund



# Protokoll fra seksjonsstyremøte NMF avdeling Norges Båtsportforbund

## Protokoll 0066-18

**Tid** : Søndag 9. desember 2018 kl. 10:00 – 16:40

**Sted** : NMFs kontorer i Drammen

**Tilstede** : Morten Bjerknæs  
Mette Moen Knutsen  
Jarle Hagane  
Lars Magne Drange  
Åsmund Næss  
Carina Drange  
Andrine Linja  
Anne Lise Linja

Administrasjonen:  
Geir Lilletvedt  
Marthe Moen Hagen

### **Forfall:**

Nicolay Rylander  
Gøran Hasle  
Joyce Christine Andersen  
Christian Hammernes

**0320724 Godkjenning av protokoll 0065-18**

#### **Vedtak:**

Godkjent uten bemerkninger

**0320725 UIM - saker**

#### **Vedtak:**

Sak A: Regelendringer UIM

Tatt til etterretning



Norges  
Motorsportforbund



Sak B: UIM Environmental Award	Tatt til etterretning
Sak C: Pleasure Navigation	Tatt til etterretning
Sak D: Cockpit F/O-350 fra 2021	Tatt til etterretning
Sak E: Offshore maraton reglement	Følges opp av grenansvarlig
Sak F: Nye UIM-Commissioners	Følges opp av grenansvarlig

**0320726 Retningslinjer til medisinsk reglement for båtsporten**  
**Vedtak:**

Seksjonsstyret anbefaler de fremlagte retningslinjer til medisinsk reglement for båtsporten.

**0320727 Arbeidsfordeling i seksjonsstyret.**  
**Vedtak:**

Fremlagt arbeidsfordeling enstemmig vedtatt.

**0320728 Tiltaksplaner ihht handlingsplan 2019 – 2020**  
**Vedtak:**

Følgende tiltak skal danne utgangspunkt for den detaljerte tiltaksplan som skal utarbeides ved førstkommende seksjonsstyremøte. De tiltak som det allerede arbeides med, vil de respektive ansvarlige legge frem en mer detaljert forslag til tiltaksplan på.

Felles arrangementsstab  
Hoveleiren  
Sportstreff  
Ungdomstreff  
Kategorirace  
Samrace  
Treningsbaner  
Nye lokasjoner  
Utdanning  
Søke et samarbeid med redningsselskapet

**0320729 Sportstreff, gjenoppstå?**  
**Vedtak:**

Seksjonsstyret gjeninnfører «sportstreff». Det planlegges avholdt et «sportstreff» i uke 4, 26. – 27. januar 2019.  
Som alternativ helg avsettes uke 5, 2. – 3. februar 2019.



Norges  
Motorsportforbund



Administrasjonen sjekket ut møtested og priser på overnatting. Seksjonsstyret avsetter midler til reisefordeling for deltagerne. Nærmere retningslinjer for reisefordeling utarbeides at seksjonsstyreleder og nestleder. Seksjonsstyreleder, ungdomsrepresentanten, en egen ungdomsrepresentant fra Aquabike og nestleder utarbeider et forslag til agenda for «sportstreffet». Frist 7. januar hvor agenda legges frem til godkjenning.

### **0320730 Budsjett for 2019**

#### **Vedtak:**

Budsjettene for seksjonsstyret og grenene 2018 blir foreløpig budsjett også for 2019. Når tiltaksplan for 2019 er utarbeidet vil budsjettene bli revidert i henhold til tiltaksplanene.

### **0320731 Arrangementer i fremtiden**

#### **Vedtak:**

Det ble nedsatt en arbeidsgruppe med Seksjonsstyreleder, Nestleder, Grenlederne for Rundbane og Offshore. De skal utarbeide et forslag som legges frem på neste seksjonsstyremøte.

### **0320732 Nordisk møte 2019**

#### **Vedtak:**

Seksjonsstyret vedtok at Seksjonsstyreleder, nestleder, grenansvarlige og seksjonens sekretær deltar.

Saker som skal oversendes som saker til Nordisk møte skal foreligge umiddelbart etter «sportstreffet».

### **0320733 Møtekalender 2019**

#### **Vedtak:**

Neste møte mandag 7. januar 2019 kl. 18:00 i Drammen. De som ikke rekker reise til møte, deltar via skype.

Seksjonsstyreleder, nestleder, og seksjonsstyrets sekretær utarbeider et forslag til møteplan til dette møtet.

### **0320734 Årshjulet 2019**

#### **Vedtak:**

Datoer som ønskes inn i årshjulet må foreligge til neste seksjonsstyremøte. Ellers ble årshjulet tatt til etterretning



Norges  
Motorsportforbund



**0320735 Lisenskursholdere**

**Vedtak:**

Grenansvarlig Rundbane tar dette opp med Tor Linnerud innen 19. desember.

**0320736 Orienteringssaker**

**Vedtak:**

Mulig treningsbane i fremtiden? Ansv. Seksjonsstyreleder og nestleder.  
Ulykke i Baltikum  
Ungdomssamling

**0320727 Eventuelt**

**Vedtak:**

- A: Tilgang på nye motorer et problem til GT 15. Seksjonsstyreleder sjekker opp rundt dette.
- B: Teknisk utstyr innkjøpt. Faktura kommer.
- C: Et tracking-system er ønsket. En mobilløsning forefinnes. Grenansvarlig Offshore sjekker ut løsningen.

Neste ordinære seksjonsstyremøte fastsettes til 7. januar i Drammen kl. 18:00

Morten Bjerknæs  
Seksjonsstyreleder

Geir Lilletvedt  
Forbundsadvokat